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Opening en mededelingen 

In overleg wordt besloten om te starten met het jeugd onderwerp in verband met de aanwezigheid van Anita 

Lemmers en Hanneke Reijrink. Anita Lemmers van Stichting Jong is tevens betrokken bij de ouderen 

verwendag. Jozef van den Corput licht de opzet van de dag toe. Op dit moment zijn er al 50 inschrijvingen. 

Materialen, iets lekkers bij de koffie en de lunch worden lokaal gesponsord.  

 

Binden van jongeren 

Anita Lemmers licht de resultaten van het onder 12-16 jarigen uitgevoerde onderzoek toe. De klankbordgroep 

heeft dit onderzoek al eerder ontvangen. Stichting Jong heeft de onderzoeksresultaten nu verwerkt in een 

aansprekende nieuwsbrief voor de jongeren. Rielse jongeren zijn bezige bijtjes: velen zijn aangesloten bij 1 of 2 

clubs (sport, scouting e.d.). Uit het onderzoek blijkt dat er geen specifieke behoefte is aan een eigen 

jongerenontmoetingsruimte, zoals geformuleerd als een van de twee tussendoelen van dit deelproject. Op dit 

moment is er dan ook geen aanleiding om een dergelijke ontmoetingsplek te creëren. De klankbordgroep 

concludeert dat hierbij dit tussendoel afgesloten kan worden.   

Het andere tussendoel is dat er een activiteitenaanbod is voor jongeren in de leeftijd van 12 tot en met 16 jaar. 

Belangrijk hierbij is om te weten welke behoefte er is. Uit het onderzoek komen wel wat richtingen (techniek, 

schilderen e.d.) maar het zou slim zijn om een keer breed een inventarisatie te houden. Niet alleen om te weten 

te komen wat er eventueel nog mist, maar zeker ook om partijen meer inzicht te geven in elkaars programma's. 

Jongeren worden in de nieuwsbrief uitgenodigd hieraan deel te nemen.  
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Ingrid van der Wacht was afwezig zonder bericht. Jozef licht het besluit van Ati Gaymans om stoppen in de 

klankbordgroep toe. Afgesproken wordt dat Jozef van de Corput en Cees de Jong contact opnemen met Ingrid 

van der Wacht om te horen wat haar inzet nog zal zijn in de klankbordgroep. Frans Loots meldt dat Echt Riel 

heeft aangegeven graag deel te nemen aan de klankbordgroep. Besloten wordt om hier op dit moment nog geen 

standpunt over in te nemen.  

Inge Spijkers meldt dat er bouwvergunning is afgegeven voor 1 digitaal informatie/reclamebord aan de 

Alphenseweg (ter hoogte van Vromans). De bezwaartermijn loopt nog en een dergelijk bord wordt pas geplaatst 

indien voldoende reclame inkomsten gegarandeerd zijn. Overigens wordt er geen bord aan de Tilburgseweg 

geplaatst, dit is een misverstand. 

Afgesproken wordt dat de aanvullingen van Inge Spijkers bij het onderdeel accommodaties aan het verslag 

worden toegevoegd. Het verslag wordt daarmee aangehouden en volgende keer vastgesteld. Het gewijzigde 

verslag is als bijlage bijgevoegd.  

 

Deelprojecten 

Dorpsplein 

Het idee en het schetsplan van de werkgroep Dorpsplein is verder uitgewerkt door de gemeente. Er ligt nu een 

voorstel voor de tijdelijke herinrichting dat naar idee van de werkgroep recht doet aan de wensen vanuit het 

iDOP. Inge Spijkers gaat na of er een formele procedure gevolgd moet worden bij de herinrichting.  

Nu er steeds meer projecten in uitvoering komen, al afgerond zijn of ver voorbereid zijn, is het goed om een 

informatieavond te organiseren. Afgesproken wordt dat de klankbordgroep een iDOP brede avond organiseert, 

voor iedereen toegankelijk, waar de stand van zaken gepresenteerd wordt. Presentaties kunnen een coproductie 

van klankbord- en werkgroepleden en gemeente zijn. Deze avond zal plaatsvinden op 31 oktober* , 20.00u in de 

Leybron. Jozef van den Corput en Cees de Jong doen hiervoor een voorzet.  

Alvorens tijdens de informatieavond de plannen voor het Dorpsplein te tonen, is het zaak de direct omwonenden 

vooraf te informeren. De werkgroep Dorpsplein neemt dit op zich. Dit vindt plaats op 29 oktober, 19.00u in de 

Leybron.  

* inmiddels is duidelijk dat wethouder Van Groenendaal verhinderd is, gekeken wordt of we verschuiven naar 7 of 14 november.  

Accommodaties 

Frans Loots licht toe dat een eerste vervolgoverleg, na de raadsbehandeling, heeft plaatsgevonden om te 

bespreken welk stappen gezet moeten worden in de voortgang van het proces. Stichting SCAR stelt ondermeer 

een begrotingsvoorstel op en de gemeente zoekt diverse zaken uit.  

Brede School  

Wethouder Van Groenendaal geeft aan dat de rekenkamercommissie advies heeft uitgebracht over de brede 

school ontwikkeling in Goirle. Advies is om niet meer per definitie alle scholen om te vormen tot brede scholen. 

De maatschappelijke behoefte dient leidend te zijn. Bij de Vonder is nu bureau Aerde ingeschakeld door de 

gemeente. Dit bureau gaat nu op zoek naar kernpartners en afhankelijk van die uitkomsten, kan besloten 

worden welke vorm de school gaat krijgen. 

Sportpark De Krim 

De kleedkamers zijn in de zomerstop gerenoveerd en zijn nu naar grote tevredenheid van de club klaar. Op 

verzoek van de club wordt eerst de verlichting aangepakt en vervolgens de parkeerplaats. Bij het 75 jarig 

bestaan vindt een officiële opening plaats. 
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Kunstatelier 

De klankbordgroep concludeert, op basis van de bevindingen van de kunstenaars, dat zich in Riel geen 

mogelijkheden voordoen voor het oprichten van een kunstatelier. Hiermee wordt dit deelproject afgesloten.  

Entrees 

Wim Timmermans geeft een toelichting op de plannen voor de entrees van de Tilburgseweg en Alphenseweg. De 

Alphenseweg wordt, in relatie met woningbouwontwikkeling Heisteeg en verkeerskundige wijzigingen, nog 

nader uitgewerkt. De uitvoering van de aanpassingen bij de Tilburgseweg vinden eind dit jaar nog plaats. De 

samenwerking met de gemeente wordt als zeer constructief en prettig ervaren. Wethouder Van Groenendaal 

biedt aan om Echt Riel, tijdens zijn overleg met hen begin oktober, te informeren over de plannen voor de entree 

Tilburgseweg.   

De algemene informatieavond is ook voor de entree plannen een goed podium. Met name ook om de beoogde 

objecten bij de entrees ('rielse keien op poten') te laten zien.  

Wandelwegennet 

In afwezigheid van Cees de Jong is nu niet inzichtelijk in hoeverre er nog andere inspanningen nodig zijn voor 

wat betreft het wandelwegennet. Cees de Jong wordt gevraagd om dit na te gaan.  

 

Inge Spijkers licht toe dat het zeker in dit laatste iDOP jaar zaak is om goed in beeld te hebben wat de 

(financiële) voortgang van de deelprojecten is. Dit om op een gegeven moment te kunnen bepalen of budgetten 

wellicht op andere deelprojecten ingezet kunnen en moeten worden.  

1 oktober dient de volgende voortgangsrapportage weer bij de provincie ingediend te worden. Nadat de 

rapportage in het college is behandeld, stuurt Inge Spijkers deze toe aan de klankbordgroep.  

 

Volgende bijeenkomst: woensdag 28 november om 19.30 uur in de Leybron. 

 

 


